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SESSIÓ PLENÀRIA EXTRAORDINÀRIA 
DE 25 DE MARÇ DE 2015 

 
 
 

Hora d’inici: 19.00 h 

Hora d’acabament: 19.26 h 

Lloc: Saló de plens 

Núm. de sessió: 4 

Tipus: ordinària  

Convocatòria: primera 

  
ASSISTENTS 
 
Alcalde: JOSÉ MARÍA AZNAR MONFERRER 
 
Regidors: 
  
M. JOSÉ ALCOVER VIVÓ 
DORA MAYTE MONTALT TORIBIO 
MANUEL MORENO I COMES 
JULIO LACRUZ SÁNCHEZ  
VICENT JOSEP SIMON I AZNAR 
CRISTINA CIVERA I BALAGUER 
VICENT PÉREZ I COSTA 
JUAN JOSÉ CARRIÓN RUBIO 
M. CARMEN AGUILAR BALAGUER 
ANDREU COLLADO I GARCIA 
VÍCTOR XERCAVINS I GARCIA 
   
Interventor: GONZALO GIL GÓMEZ 
Secretària: ARACELI MARTÍN BLASCO  
Absents:  
 
 
 
ORDRE DEL DIA 

 
1. Presa de possessió de Clara Alcover Martínez 
2. Delegació de la Regidoria de Sanitat i Noves 

Tecnologies 
3. Retribució econòmica del nou regidor per 

dedicació parcial 
4. Aprovació de subvenció a favor d’Asociación 

Española de Lucha Contra el Cáncer 
 

SESIÓN PLENARIA EXTRAORDINARIA 
DE 25 DE MARZO DE 2015 

 
 
 

Hora de inicio: 19.00 h 

Hora de finalización: 19.26 h 

Lugar: Sala de plenos 

Núm. de sesión: 4 

Tipo: ordinaria  

Convocatoria: primera 

 
ASISTENTES 
 
Alcalde: JOSÉ MARÍA AZNAR MONFERRER 
 
Concejales: 
  
Mª JOSÉ ALCOVER VIVÓ 
DORA MAYTE MONTALT TORIBIO 
MANUEL MORENO I COMES 
JULIO LACRUZ SÁNCHEZ  
VICENT JOSEP SIMON I AZNAR 
CRISTINA CIVERA I BALAGUER 
VICENT PÉREZ I COSTA 
JUAN JOSÉ CARRIÓN RUBIO 
Mª CARMEN AGUILAR BALAGUER 
ANDREU COLLADO I GARCIA 
VÍCTOR XERCAVINS I GARCIA 
      
Interventor: GONZALO GIL GÓMEZ 
Secretaria: ARACELI MARTÍN BLASCO 
Ausente:  
 
 

  
ORDEN DEL DÍA 

 
1. Toma de posesión de Clara Alcover Martínez 
2. Delegación de la Concejalía de Sanidad y Nuevas 
Tecnologías 
3. Retribución económica del nuevo regidor por 
dedicación parcial 
4. Aprobación de subvención a favor de Asociación 
Española de Lucha Contra el Cáncer 
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1. PRESA DE POSSESSIÓ DE CLARA ALCOVER 

MARTÍNEZ 

 
Vist que Carlos Granados Pérez, president de la Junta 

Electoral Central, amb data 11/03/15, ha expedit la 

credencial expressiva que ha sigut designada regidora 

de l'Ajuntament de Museros Clara Alcover Martínez, 

per estar inclosa en la llista de candidats presentada 

pel Partit Popular a les eleccions locals de 22 de maig 

de 2011, en substitució, per renúncia, de Francisco 

Javier Marí Ventura, i prèvia renúncia anticipada de 

Sebastián Joaquín Martí Oliver, es procedeix a la presa 

de possessió de Clara Alcover Martínez. 

 

2. DELEGACIÓ DE LA REGIDORIA DE SANITAT I 
NOVES TECNOLOGIES 

 

L'Alcalde dóna compte a la Corporació de la Resolució 

de l'Alcaldia sobre la creació i la delegació de la nova 

regidoria de Sanitat i Noves Tecnologies. 

Vista la renúncia efectuada per Javier Marí Ventura, en 

data 9 de febrer de 2015, com a regidor de 

l'Ajuntament de Museros. 

Vist que en sessió plenària ordinària de 26 de febrer 

de 2015, es van sol·licitar les credencials de regidor a 

la Junta Electoral. 

 

Vist que la Junta Electoral Central ha designat regidora 

de l'Ajuntament de Museros a Clara Alcover Martínez. 

 

Vista la necessitat de creació d'una nova regidoria, de 

conformitat amb la legislació vigent. 

RESOL: 

 
1. TOMA DE POSESIÓN DE CLARA ALCOVER 

MARTÍNEZ 

 
Visto que Carlos Granados Pérez, presidente de la 

Junta Electoral Central, con fecha 11/03/15, ha 

expedido la credencial expresiva de que ha sido 

designada concejala del Ayuntamiento de Museros 

Clara Alcover Martínez, por estar incluida en la lista de 

candidatos presentada por el Partido Popular a las 

elecciones locales de 22 de mayo de 2011, en 

sustitución, por renuncia, de Francisco Javier Marí 

Ventura, y previa renuncia anticipada de Sebastián 

Joaquín Martí Oliver, se procede a la toma de posesión 

de Clara Alcover Martínez. 

2. DELEGACIÓN DE LA CONCEJALÍA DE SANIDAD Y 
NUEVAS TECNOLOGÍAS 

 

El Alcalde da cuenta a la Corporación de la Resolución 

de la Alcaldía sobre la creación y delegación de la 

nueva concejalía de Sanidad y Nuevas Tecnologías. 

Vista la renuncia efectuada por Javier Marí Ventura, 

en fecha 9 de febrero de 2015, como concejal del 

Ayuntamiento de Museros. 

 

Visto que en sesión plenaria ordinaria de 26 de 

febrero de 2015, se solicitó las credenciales de 

concejal a la Junta Electoral. 

Visto que la Junta Electoral Central ha designado 

concejala del  Ayuntamiento  de Museros a Clara 

Alcover Martínez. 

 

Vista la necesidad de creación de una nueva 

concejalía, de conformidad con la legislación vigente. 

RESUELVE: 
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Primer. Crear la regidoria de Sanitat i Noves 

Tecnologies. Aquesta regidoria es delegarà en la 

regidora designada per la Junta Electoral Central, Clara 

Alcover Martínez, una vegada haja pres possessió del 

càrrec. 

Segon. Donar compte de la present resolució al Ple de 

la Corporació en la pròxima sessió que se celebre. 

 

3. RETRIBUCIÓ ECONÒMICA DEL NOU REGIDOR 
PER DEDICACIÓ PARCIAL 

 

L'Alcalde proposa al Ple el nou càrrec que ha d'exercir-
se en règim de dedicació parcial, amb dret a retribució, 
de la Regidoria de Sanitat i Noves Tecnologies. 

 
Es proposa al Ple de la Corporació l'adopció del 
següent acord: 
 

Primer. Establir a favor del membre de la Corporació 

que exercisca el càrrec en règim de dedicació parcial, 

la retribució que a continuació es relaciona, que es 

percebrà en catorze pagues, dotze corresponents a les 

diferents mensualitats de l'any i les dues restants 

corresponents a les mensualitats de juny i desembre, i 

donar-la d'alta en el règim general de la Seguretat 

Social, havent d'assumir aquesta Corporació el 

pagament de les quotes empresarials que 

corresponga. 

 

— El càrrec de regidor de Sanitat i Noves Tecnologies, 

amb una dedicació del 31,26%, que ostentarà Clara 

Alcover Martínez. La retribució anual bruta és de 

12.214,86 €, de la qual percebrà la part corresponent 

fins al final de la legislatura. 

Segon. Publicar en el Butlletí Oficial de la Província de 

València de forma íntegra l’acord present, a l'efecte 

del seu general coneixement. 

Primero. Crear la concejalía de Sanidad y Nuevas 

Tecnologías. Esta concejalía se delegará en la concejal 

designada por la Junta Electoral Central, Clara Alcover 

Martínez, una vez haya tomado posesión del cargo. 

Segundo. Dar cuenta de la presente resolución al 

Pleno de la Corporación en la próxima sesión que se 

celebre. 

 

3. RETRIBUCIÓN ECONÓMICA DEL NUEVO 
REGIDOR POR DEDICACIÓN PARCIAL 

El Alcalde propone al Pleno el nuevo cargo que debe 
desempeñarse en régimen de dedicación parcial, con 
derecho a retribución, de la Concejalía de Sanidad y 
Nuevas Tecnologías. 

 
Se propone al Pleno de la Corporación la adopción del 
siguiente acuerdo: 
 

Primero. Establecer a favor del miembro de la 

Corporación que desempeñe el cargo en régimen de 

dedicación parcial, la retribución que a continuación 

se relaciona, que se percibirá en catorce pagas, doce 

correspondientes a las diferentes mensualidades del 

año y las dos restantes correspondientes a las 

mensualidades de junio y diciembre, y darle de alta en 

el régimen general de la Seguridad Social, debiendo 

asumir esta Corporación el pago de las cuotas 

empresariales que corresponda. 

 

— El cargo de Concejal de Sanidad y Nuevas 

Tecnologías, con una dedicación del 31,26%, que 

ostentará Clara Alcover Martínez. La retribución anual 

bruta es de 12.214,86 €, de la cual percibirá la parte 

correspondiente hasta el final de la legislatura. 

 

Segundo. Que se publique en el Boletín Oficial de la 

Provincia de Valencia de forma íntegra el presente 
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Torn de paraula de la portaveu del PSPV-PSOE, 

Cristina Civera. 

1. Abans de preguntar alguns dubtes que tenim, el 

grup Socialista vol manifestar, cronològicament, els 

fets ocorreguts en l'equip de govern en els últims 

mesos.  

Donada la situació de transfuguisme ocorregut el 

passat mes de juliol, en el seu partit, ha fet que 

l'Ajuntament estiga bloquejat des d’aquell moment i 

sense capacitat de maniobra. Es va fer un repartiment 

de les regidories, repartint càrrecs als regidors que ja 

estaven en l'equip de govern, la qual cosa fa que el 

treball no siga eficient, ja que, alguns d'ells tenen fins a 

set regidories.  

 

En renunciar a un acta de regidor, vosté ha d'incloure 

un regidor nou, tal com acaba de dir, a la qual li atorga 

dues regidories noves. Aquestes no tenen trajectòria 

anterior i, a dos mesos d'eleccions, i no tenint partida 

pressupostària, ja que tenim els pressupostos 

prorrogats, ens trobem immersos en un mapa polític 

com el qual tenim, en el qual, a dia de hui, tampoc 

tenen majoria absoluta i continuen bloquejant la 

gestió d'aquest Ajuntament. 

 

Per quina raó a dos mesos d'eleccions es creen dues 

noves regidories que no estaven contemplades, no 

tenen projecte ni sabem què es farà en elles? Es 

garantirà un rendiment eficaç en elles? No creuen que 

la responsabilitat política passa per anar acabant les 

línies polítiques que estaven obertes fins ara? 

Atés que estem debatent i vista la falta d'informació 

que se'ns ha oferit, volem que se'ns detallen les 

tasques que s’hi desenvoluparan. Es tracta d'una 

matèria tècnica, que no dóna lloc a cap decisió política 

i no entenem bé a què fa referència aquesta 

acuerdo, a los efectos de su general conocimiento. 

Turno de palabra de la portavoz del PSPV-PSOE, 

Cristina Civera. 

1. Antes de preguntar algunas dudas que tenemos, el 

grupo Socialista quiere manifestar, cronológicamente, 

los hechos ocurridos en el equipo de gobierno en los 

últimos meses.  

Dada la situación de transfuguismo ocurrido el pasado 

mes de julio, en su partido, ha hecho que el 

Ayuntamiento esté bloqueado desde entonces y sin 

capacidad de maniobra. Se hizo un reparto de las 

concejalías, dando cargos a los concejales que ya 

estaban en el equipo de gobierno, lo que hace que el 

trabajo no sea eficiente, ya que, algunos de ellos 

tienen hasta siete concejalías.  

 

Al renunciar a un acta de concejal, usted tiene que 

incluir un concejal nuevo, tal y como acaba de dar 

cuenta, a la que le otorga dos concejalías nuevas. 

Estas no tienen trayectoria anterior y, a dos meses de 

elecciones, y no teniendo partida presupuestaria, ya 

que tenemos los presupuestos prorrogados, nos 

encontramos inmersos en un mapa político como el 

que tenemos,  en el que, a día de hoy, tampoco tienen 

mayoría absoluta y continúan bloqueando la gestión 

de este Ayuntamiento.  

¿Por qué razón a dos meses de elecciones se crean dos 

nuevas concejalías que no estaban contempladas, no 

tienen proyecto ni sabemos qué se va a hacer en ellas? 

¿Se va a garantizar un rendimiento eficaz en ellas? 

¿No creen que la responsabilidad política pasa por ir 

acabando las líneas políticas que estaban abiertas 

hasta ahora? 

Dado que estamos debatiendo y vista la falta de 

información que se nos ha ofrecido, queremos que se 

nos de cuenta de las tareas que van a desarrollar. Se 
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denominació, ni quina serà l'ocupació efectiva. I, quant 

a la regidoria de Noves Tecnologies, quin projecte hi 

ha a dos mesos d'acabar la legislatura. 

 

Alcalde: no és cert que no hi ha partida pressupostària. 

Es podia haver preguntat anteriorment en la Comissió 

d'Hisenda a l'interventor que estava present. Si no 

haguera partida, no estaríem fent la proposta.  

Supose que entendràs que, quan hi ha un acte de 

transfuguisme, l'alcalde no té el poder de decidir que 

dimitisca el trànsfuga immediatament. Ha dimitit quan 

ha volgut. Ha estat huit mesos de trànsfuga i en el Ple 

passat va ser quan va dimitir. Si no haguera dimitit, 

Clara no haguera entrat.  

Quant a les delegacions de regidoria, açò és una 

facultat de l'alcalde. Tingues en compte que aquesta 

facultat permet a l'alcalde crear la regidoria que 

considere convenient. A tu et pot semblar millor o 

pitjor, però no és facultat teua i, si no vols votar a 

favor, doncs votes en contra. Jo això no ho 

qüestionaré.  

Les tasques que s'exerciran en cadascuna de les 

regidories, tant en la de Sanitat com en la de Noves 

Tecnologies, seran totes aquelles que siguen pròpies 

de cada àrea.  

Torn de preguntes de la portaveu del BLOC-

Compromís, Andreu Collado. 

El grup BLOC-Compromís, per coherència amb el que 

ja va votar en el passat Ple del 22 de juny, votarà en 

contra de les retribucions que es van proposar en 

aquell moment, i que es proposen ara.  

També considerem que no tots els regidors del govern 

necessàriament han de cobrar. Es podrien buscar 

altres models. Creiem que, donades les circumstàncies 

a dos mesos de les eleccions, s'haguera pogut buscar 

trata de una materia técnica, que no da lugar a 

ninguna decisión política  y no entendemos bien a qué 

hace referencia esta denominación, ni cuál será la 

efectiva ocupación. Y, en cuanto a la concejalía de 

Nuevas Tecnologías, qué proyecto  hay a dos meses de 

acabar la legislatura. 

Alcalde: no es cierto que no hay partida 

presupuestaria. Se podía haber preguntado 

anteriormente en la Comisión de Hacienda al 

interventor que estaba presente. Si no hubiera 

partida, no estaríamos haciendo la propuesta.  

Supongo que entenderás que, cuando hay un acto de 

transfuguismo, el Alcalde no tiene el mando de decidir 

que dimita el tránsfuga inmediatamente. Ha dimitido 

cuando ha querido. Ha estado ocho meses de 

tránsfuga y en el Pleno pasado fue cuando dimitió. Si 

no hubiera dimitido, Clara no hubiera entrado.  

En cuanto a las delegaciones de concejalía, esto es una 

facultad del Alcalde. Ten en cuenta que esta facultad 

permite al Alcalde crear la concejalía que considere 

conveniente. A ti te puede parecer mejor o peor, pero 

no es facultad tuya y, si no quieres votar a favor, pues 

votas en contra. Yo eso no lo cuestionaré.  

Las tareas que se ejercerán en cada una de las 

concejalías, tanto en la de Sanidad como en la de 

Nuevas Tecnologías, serán todas aquellas que sean 

propias de cada área.  

Turno de preguntas de la portavoz del BLOC-

Compromís, Andreu Collado. 

El grupo BLOC-Compromís, por coherencia con lo que 

ya votó en el pasado Pleno del 22 de junio, votará en 

contra de las retribuciones que se propusieron en 

aquel momento, y que se proponen ahora.  

También consideramos que no todos los concejales 

del gobierno necesariamente tienen que cobrar. Se 

podrían buscar otros modelos. Creemos que, dadas las 
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alguna cosa en aquesta línia. Però bé, açò és una 

opinió nostra i votarem en contra.  

Torn de paraula del regidor no adscrit, Julio Lacruz. 

No hi intervé. 

Torn de paraula del regidor del SIM, Vicent J. Simón. 

Li done la benvinguda a la nova regidora. 

Al meu entendre, ja que estem parlant de les 

dimissions, fa huit mesos haurien d’haver dimitit 

aqueists dos regidors i l'Ajuntament haguera tornat a 

la normalitat democràtica. Perquè estem en un 

Ajuntament que no és el reflex del que va votar el 

poble. Gràcies Sr. Alcalde. 

 

Torn de paraula de la portaveu del PSPV-PSOE, 

Cristina Civera. 

Quant a la referència que ha fet que és competència 

de vosté la decisió de la nova regidoria, faltaria menys 

que l'alcalde no fóra competent. Però, no ha sabut dir 

en què consistiran aquestes regidories ni què es farà 

en cadascuna d'elles. En tot cas, definitivament, 

exposarem els nostres arguments respecte a aquest 

punt de l'ordre del dia.  

 

Començarem fent referència a la part substantiva, o si 

prefereix, a la matèria i a les competències que 

integren aquestes noves àrees polítiques. El grup 

Socialista municipal s'ha ocupat de l'assumpte i, 

després de la investigació concloem que la Regidoria 

de Sanitat està pràcticament buida de contingut. 

Correspondria a aquestes competències, establides en 

l'article 6 de la Llei 10/2014, de sanitat de la 

Comunitat Valenciana, entre les quals figura: serveis 

mínims obligatoris, controls de salubritat i sanitaris 

diversos, adopció de mesures i actes administratius, i 

circunstancias a dos meses de las elecciones, se 

hubiera podido buscar algo en esta línea. Pero bien, 

eso es una opinión nuestra y votaremos en contra.  

Turno de palabra del concejal no adscrito, Julio 

Lacruz. 

No interviene. 

Turno de palabra del concejal del SIM, Vicent J. 

Simón. 

Le doy la bienvenida a la nueva concejala. 

En mi opinión, ya que estamos hablando de las 

dimisiones, hace ocho meses deberían de haber 

dimitido esos dos concejales y el Ayuntamiento 

hubiera vuelto a la normalidad democrática. Porque 

estamos en un Ayuntamiento que no es el reflejo de lo 

que votó el pueblo. Gracias Sr. Alcalde. 

Turno de palabra de la portavoz del PSPV-PSOE, 

Cristina Civera. 

En cuanto a la referencia que ha hecho que es 

competencia de usted la decisión de la nueva 

concejalía, faltaría menos que el Alcalde no fuera 

competente. Pero, no ha sabido decir en qué van a 

consistir esas concejalías ni qué se va a hacer en cada 

una de ellas. En todo caso, definitivamente, vamos a 

exponer nuestros argumentos respecto a este punto 

del orden del día.  

Comenzaremos haciendo referencia a la parte 

sustantiva, o si prefiere, a la materia y a las 

competencias que integran estas nuevas áreas 

políticas. El grupo Socialista municipal se ha ocupado 

del asunto y, después de la búsqueda concluimos que, 

la Concejalía de Sanidad está prácticamente vacía de 

contenido. Correspondería a estas competencias, 

establecidas en el artículo 6 de la Ley 10/2014, de 

sanidad de la Comunidad Valenciana, entre las que 

figura: servicios mínimos obligatorios, controles de 
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matèria de drogodependència. Al respecte, s'ha de 

destacar que es tracta de matèries tècniques que 

s'exerceixen per professionals destinats a aquest 

efecte, i que, en la majoria de casos, són tècnics 

dependents de la Generalitat Valenciana o funcionaris 

de la casa. Per tant, en aquest àmbit no queda espai a 

la decisió ni al tractament polític des de la sanitat des 

del punt de vista de l'Entitat Local. Destaca la matèria 

de la drogodependència, que fins ara venia exercint-se 

per la Regidoria de Joventut.  

 

En fi, sembla que s'ha creat una regidoria per a tractar 

un únic canvi, que ja estava immersa en una altra, la 

qual no suposa un volum de treball exagerat com per 

a obrir una regidoria especial de la sanitat. I per a la 

qual es destinarà un percentatge del 15,63%.  

En segon lloc, en la Regidoria de Noves Tecnologies, 

creiem que és una matèria tècnica i precisa. Però no 

pot portar-se a terme una vocació política de 

desenvolupament i extensió solament a dos mesos 

que acabe aquesta legislatura. Entre altres raons, quan 

aquest Ajuntament té concertat un contracte amb una 

empresa privada que és la que s'ocupa de la gestió i 

direcció de la pàgina web. Una regidoria, per als 

socialistes, no va més enllà d'obrir una pàgina web 

perquè, si no recorde malament, aquest estiu es va 

obrir, a través dels estudiants de La Dipu et beca, una 

pàgina de Facebook per a tenir informats tots els veïns 

del poble i es va tancar perquè no hi havia qui la 

portara. I, d'altra banda, també volem comentar la 

part econòmica dels pressupostos. Si és cert que hi ha 

partides dotades per a aquestes dues noves 

regidories, no se'ns ha informat de quin import tenen 

destinat per a portar-les endavant.  

 

Però, sobretot, i deixant de costat les qüestions 

tècniques, volem centrar-nos en la responsabilitat 

salubridad y sanitarios diversos, adopción de medidas 

y actos administrativos, y materia de 

drogodependencia. Respecto de las cuales se debe 

mencionar que se trata de materias técnicas que se 

ejercen por profesionales destinados a tal efecto, y 

que, en la mayoría de casos, son técnicos 

dependientes de la Generalitat Valenciana o 

funcionarios de la casa. Por tanto, en este ámbito no 

queda espacio a la decisión ni al tratamiento político 

desde la Sanidad desde el punto de vista de la Entidad 

Local. Destaca la materia de la drogodependencia, que 

hasta ahora venía ejerciéndose por la Concejalía de 

Juventud.  

En fin, parece que se ha creado una Concejalía para 

tratar un único cambio, que ya estaba inmersa en otra, 

respecto del cual no supone un volumen de trabajo 

exagerado como para abrir una concejalía especial a la 

sanidad. Y por el que se va a destinar un porcentaje 

del 15,63%.  

En segundo lugar, en la Concejalía de Nuevas 

Tecnologías, creemos que es una materia técnica y 

precisa. Pero no puede llevarse a término una 

vocación política de desarrollo y extensión solo a dos 

meses de que acabe esta legislatura. Entre otras 

razones, cuando este Ayuntamiento tiene concertado 

un contrato con una empresa privada que es la que se 

ocupa de la gestión y dirección de la página web. Una 

concejalía, para los socialistas, no va más allá de abrir 

una página web porque, si no recuerdo mal, este 

verano se abrió, a través de los estudiantes de La Dipu 

te beca, una página de Facebook para tener 

informados a todos los vecinos del pueblo y se cerró 

porque no había quién la llevase. Y, por otra parte, 

también queremos comentar la parte económica de 

los presupuestos. Si es cierto que hay partidas dotadas 

para estas dos nuevas concejalías, no se nos ha 

informado de qué importe tienen destinado para 

llevarlas adelante.  

Pero, sobre todo, y dejando de lado las cuestiones 
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política. A la vista de tot el que s'ha dit, sembla que 

estem davant d'un as tret de la màniga. L'explicació a 

aquesta metàfora és molt senzilla. Amb l'entrada d'un 

nou membre a les files del Partit Popular, aquests 

s'han mostrat incapaços d'intentar tornar a repartir les 

regidories que es van fixar a l'inici de la legislatura, un 

fet que parla per si mateix i fa pensar. O bé, sembla 

que la sobrecàrrega actual no és tanta, o bé la 

sobrecàrrega sí és tal però la nova incorporació no pot 

fer veritablement enfront de les ocupacions. I, a més, 

des del nostre punt de vista, acaba semblant que a 

vostés els interessa més el poder que la majoria 

plenària. És a dir, que els interessa sumar un vot més a 

les files del partit, que és totalment legítim.  

 

En tot cas, si per a sumar un vot més han creat 

aquestes dues noves regidories, i volen assignar una 

dedicació del 31,26% i un sou brut de 1.018 € 

mensuals, estem completament disconformes. 

Ens sentim quasi enganyats, sent que és evident que 

no eren necessàries aquestes dues noves regidories. I, 

en tot cas, l'efectivitat no sembla que haguera de 

suposar tanta designació com la qual s'ha proposat. 

Per tant, el grup Socialista votarà en contra.  

 

Alcalde: evidentment, tu tens dret a proposar tot el 

que consideres. Però tu no em vas a examinar a mi. Jo 

ja fa anys que em vaig examinar. Per a al final dir que 

votaràs en contra, et podries haver estalviat molts 

comentaris. Per a nosaltres hui és un dia de festa, un 

dia agradable lloc que s'incorpora una nova regidora al 

Partit Popular. Aquesta és l'alegria i la satisfacció.  

 

Tu com pots examinar-me, si la teua primera 

intervenció ja és errònia, quan dius que no hi ha 

partida pressupostària. Com que no hi ha partida? I 

técnicas, queremos centrarnos en la responsabilidad 

política. A la vista de todo lo que se ha dicho, parece 

que estamos delante de un as sacado de la manga. La 

explicación a esta metáfora es muy sencilla. Con la 

entrada de un nuevo miembro a las filas del Partido 

Popular, estos se han mostrado incapaces de intentar 

volver a repartir las concejalías que se fijaron al inicio 

de la legislatura, un hecho que habla por sí mismo y da 

mucho que pensar. O bien, parece que la sobrecarga 

actual no es tanta, o bien la sobrecarga sí es tal pero la 

nueva incorporación no puede hacer verdaderamente 

frente a las ocupaciones. Y, además, desde nuestro 

punto de vista, acaba pareciendo que a ustedes les 

interesa más el poder que la mayoría plenaria. Es 

decir, que les interesa sumar un voto más a las filas del 

partido, que es totalmente legítimo.  

En todo caso, si para sumar un voto más han creado 

estas dos nuevas concejalías, y quieren asignar una 

dedicación del 31,26% y un sueldo bruto de 1.018 € 

mensuales, estamos completamente desconformes.  

Nos sentimos casi engañados, siendo que es evidente 

que no eran necesarias estas dos nuevas concejalías. 

Y, en todo caso, la efectividad de la misma no parece 

que debiera suponer tanta designación como la que se 

ha propuesto. Por tanto, el Grupo Socialista votará en 

contra.  

Alcalde: evidentemente, tú tienes derecho a proponer 

todo lo que consideres. Pero tú no me vas a examinar 

a mí. Yo ya hace años que me examiné. Para al final 

decir que vas a votar en contra, te podrías haber 

ahorrado muchos comentarios. Para nosotros hoy es 

un día de fiesta, un día agradable puesto que se 

incorpora una nueva concejala al Partido Popular. Esa 

es la alegría y la satisfacción.  

 

Tú cómo puedes examinarme a mí, si tu primera 

intervención ya es errónea, cuando dices que no hay 
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ens sobra. 

Has dit unes coses que no són ni certes ni correctes. 

Això que tenim una empresa contractada per a la 

pàgina web, no és així. Podries haver-ho preguntat i 

haver-te’n assegurat. No tenim a ningú contractat. La 

pàgina web la gestionen treballadors de l'Ajuntament 

i, en concret, una d'elles.  

 

Respecte a que si en Sanitat tenim competències o no, 

fa tres mesos M. José va organitzar per l'Ajuntament 

de Museros, un cap de setmana de la Ruta de la Salut. 

El tema de la drogodependència es gestiona a través 

de la Mancomunitat. Els serveis d'allà consulten i 

parlen tots els dies amb els tècnics de l'Ajuntament de 

Museros. 

Si t'hagueres limitat a dir que anàveu a votar en 

contra, coherentment a com ho vàreu fer 

anteriorment, sense fer més comentaris, hagueres 

quedat millor. Perquè para nosaltres hui és un dia 

d'alegria per la nova incorporació de la regidora, i no 

ens l’amargaràs, a dos mesos de legislatura. 

 

Cristina Civera: doncs per açò mateix que queden dos 

mesos. Cada quatre anys ens examinen els veïns del 

poble i, en dos mesos, així ho faran. 

 

Vosté no crec que estiga ací per a dir el que he o no he 

de dir. Des de la meua responsabilitat en l'oposició, 

faig els arguments que considere necessaris i 

oportuns, li semble ben o no. Perquè vosté també fa 

arguments que a mi no em semblen bé, i jo no li dic el 

que ha de dir. Així que vosté abstinga's de dir-me el 

que he de dir. Que ja sóc majoreta per a saber-ho.  

 

partida presupuestaria. ¿Cómo que no hay partida? Y 

nos sobra.   

Has dicho unas cosas que no son ni ciertas ni 

correctas. Eso de que tenemos una empresa 

contratada para la página web, no es así. Podrías 

haberlo preguntado y haberte asegurado. No tenemos 

a nadie contratado. La página web la gestionan 

trabajadores del Ayuntamiento y, en concreto, una de 

ellas.  

Respecto a que si en Sanidad tenemos competencias o 

no, hace tres meses María José organizó por el 

Ayuntamiento de Museros, un fin de semana de la 

Ruta de la Salud. El tema de la drogodependencia se 

gestiona a través de la Mancomunidad. Los servicios 

de allí consultan y hablan todos los días con los 

técnicos del Ayuntamiento de Museros. 

Si te hubieras limitado a decir que ibais a votar en 

contra, coherentemente a como lo hicisteis 

anteriormente, sin hacer más comentarios, hubieras 

quedado mejor. Porque para nosotros hoy es un día 

de alegría por la nueva incorporación de la concejala, y 

no nos lo vas a amargar, quedando dos meses de 

legislatura. 

Cristina Civera: pues por eso mismo que quedan dos 

meses. Cada cuatro años nos examinan los vecinos del 

pueblo y, en dos meses, así lo harán. 

Usted no creo que esté aquí para decir lo que tengo o 

no tengo que decir. Desde mi responsabilidad en la 

oposición, hago los argumentos que considero 

necesarios y oportunos, le parezca bien o no. Porque 

usted también hace argumentos que a mí no me 

parecen bien, y yo no le digo lo que tiene que decir. 

Así que usted absténgase de decirme a mí lo que 

tengo que decir. Que ya soy mayorcita para yo 

saberlo.  
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Torn de preguntes de la portaveu del BLOC-

Compromís, Andreu Collado. 

1. Simplement, per acabar el segon torn, reitere que 

nosaltres votarem en contra. És interessant felicitar la 

nova regidora, que abans se m'ha oblidat fer-ho, 

perquè crec que és un fet important. 

 

Torn de paraula del regidor no adscrit Julio Lacruz. 

No manifesta cap comentari. 

Torn de paraula del regidor del SIM, Vicent J. Simon. 

 

1. Andreu, mira que hem tingut opinions oposades tu i 

jo en aquesta legislatura, però estic content d'haver-

les tingut amb tu. Eres un bon regidor.  

 

Després de les intervencions dels grups polítics, es 

procedeix a la votació de la proposta. Es desestima la 

proposta amb el següent resultat: 5 vots a favor del 

PP, 1 vot a favor del SIM, 4 vots en contra del PSPV-

PSOE, 2 vots en contra del BLOC-Compromís i 1 vot en 

contra del regidor no adscrit. 

 

4. APROVACIÓ DE SUBVENCIÓ A FAVOR 
D'ASOCIACIÓN ESPAÑOLA DE LUCHA CONTRA EL 
CÁNCER 

 

L'Alcalde informa a la corporació de la proposta 

d'acord de la subvenció a favor de l'Asociación 

Española de Lucha Contra el Cáncer. 

Proposta d'acord 

 

Turno de preguntas de la portavoz del BLOC-

Compromís, Andreu Collado. 

1. Simplemente, por acabar el segundo turno, volver a 

reiterar que nosotros votaremos en contra. Es 

interesante felicitar a la nueva concejala, que antes se 

me ha olvidado hacerlo, porque creo que es un hecho 

importante. 

Turno de palabra del concejal no adscrito Julio 

Lacruz. 

No manifiesta ningún comentario. 

Turno de palabra del concejal del SIM, Vicent J. 

Simon. 

1. Andreu, mira que hemos tenido opiniones 

encontradas tú y yo en esta legislatura, pero estoy 

contento de haberlas tenido contigo. Eres un buen 

concejal.  

Después de las intervenciones de los grupos políticos, 
se procede a la votación de la propuesta. Se desestima 
la propuesta con el siguiente resultado: 5 votos a favor 
del PP, 1 voto a favor del SIM, 4 votos en contra del 
PSPV-PSOE, 2 votos en contra del BLOC-Compromís y 1 
voto en contra del concejal no adscrito. 
 

 

4. APROBACIÓN DE SUBVENCIÓN A FAVOR DE 
ASOCIACIÓN ESPAÑOLA DE LUCHA CONTRA EL 
CÁNCER.  

 

El Alcalde da a conocer a la corporación la propuesta 

de acuerdo de la subvención a favor de la Asociación 

Española de Lucha Contra el Cáncer. 

Propuesta de acuerdo 

 

Siendo que en la I Marcha solidaria celebrada el 
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Sent que en la I Marxa solidària celebrada el passat 8 

de març es van recaptar 850 € que es destinaran a 

l'Asociación Española de Lucha Contra el Cáncer. 

 

Sent que l'equip de govern desitja igualar l'anterior 

aportació, subvencionant amb altres 850€ l'Asociación 

Española de Lucha Contra el Cáncer. 

 

Entenent aquesta Regidoria que si bé aquesta 

subvenció nominativa no està prevista en el 

pressupost de la corporació, existeixen raons d'interés 

públic que justifiquen la concessió de forma directa, 

s'ordena se n'inicie expedient per a la concessió.  

 

Vist l'informe de l'interventor. 

Es proposa al Ple l'adopció de l’acord següent: 

 

Primer. Concedir a l’Asociación Española de Lucha 

Contra el Cáncer una subvenció de 850 €, ja que 

existeixen raons d'interés públic que justifiquen la 

seua concessió de forma directa malgrat no estar 

prevista en el pressupost de la Corporació.  

 

Segon. Pagar anticipadament l'import de la subvenció. 

 

Tercer. Instar a l'Associació Espanyola de Lluita Contra 

el Càncer a justificar la destinació dels fons rebuts 

abans del 31 de desembre de 2015. 

 

Quart. Traslladar el present acord als interessats. 

pasado 8 de marzo se recaudaron 850 € que se 

destinarán a la Asociación Española de Lucha Contra el 

Cáncer. 

Siendo que el equipo de gobierno desea igualar la 

anterior aportación, subvencionando con otros 850 € a 

la Asociación Española de lucha Contra el Cáncer. 

 

Entendiendo esta concejalía que si bien esta 

subvención nominativa no está prevista en el 

presupuesto de la corporación, existen razones de 

interés público que justifican su concesión de forma 

directa, se ordena se inicie expediente para la 

concesión de la misma.  

 

Visto el informe del interventor. 

Se propone al Pleno la adopción del siguiente acuerdo: 

 

Primero. Conceder a la Asociación Española de Lucha 

Contra el Cáncer una subvención de 850 €, siendo que 

existen razones de interés público que justifican su 

concesión de forma directa a pesar de no estar 

prevista en el presupuesto de la Corporación.  

 

Segundo. Pagar anticipadamente el importe de la 

subvención. 

Tercero. Instar a la Asociación Española de Lucha 

Contra el Cáncer a justificar el destino de los fondos 

recibidos antes del 31 de diciembre de 2015. 

 

Cuarto. Dar traslado del presente acuerdo a los 

interesados. 
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Torn de paraula de la portaveu del PSPV-PSOE, 

Cristina Civera. 

El grup Socialista votarà a favor de la proposta. 

Torn de preguntes de la portaveu del BLOC-

Compromís, Andreu Collado. 

1. El grup BLOC-Compromís votarà a favor. Tots hem 

patit o patim una situació d'aquest tipus, per desgràcia 

i, qualsevol ajuda econòmica en aquest sentit serà 

benvinguda.  

Torn de paraula del regidor no adscrit, Julio Lacruz. 

No manifesta cap comentari. 

Torn de paraula del regidor del SIM, Vicent J. Simon. 

1. No m'he alçat i he marxat en el punt anterior 

perquè la coherència em diu que he d'estar ací 

assegut.  

 

Després de les intervencions dels grups polítics es 

procedeix a la votació de la proposta presentada per 

l'equip de govern, que queda aprovada per 

unanimitat.  

I sense més assumptes a tractar, s'alça la sessió, per la 
qual cosa jo, com a secretària, estenc aquesta acta. 
 
                                     Vist-i-plau 

                                     L’ALCALDE 

 

 

Turno de palabra de la portavoz del PSPV-PSOE, 

Cristina Civera. 

El grupo Socialista votará a favor de la propuesta. 

Turno de preguntas de la portavoz del BLOC-

Compromís, Andreu Collado. 

1. El grupo BLOC-Compromís votará a favor. Todos 

hemos padecido o padecemos una situación de este 

tipo, por desgracia y, cualquier ayuda económica en 

ese sentido será bienvenida.  

Turno de palabra del concejal no adscrito, Julio 

Lacruz. 

No manifiesta ningún comentario. 

Turno de palabra del concejal del SIM, Vicent J. 

Simon. 

1. No me he levantado y me he ido en el punto 

anterior porque la coherencia me dice que tengo que 

estar aquí sentado.  

Después de las intervenciones de los grupos políticos 

se procede a la votación de la propuesta presentada 

por el equipo de gobierno, aprobándose la misma por 

unanimidad.  

Y no habiendo más asuntos que tratar, se levanta la 
sesión, de lo cual yo, como secretaria, extiendo esta 
acta. 

                LA SECRETARIA 
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